
Zápis z porady vedení Institutu
komunikačních studií a žurnalistiky,

konané dne 6. 11. 2023

Přítomni:

PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.

Doc. PhDr. Jan Halada, CSc.

Doc. PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D.

Ing. Petra Koudelková, Ph.D.

Mgr. Jitka Kryšpínová

Ing. Krystýna Dostálková

PhDr. Petr Bednařík, Ph.D.

MgA. Jan Peml, DiS.

PhDr. Irena Prázová, Ph.D.

PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D.

Mgr. Anna Shavit, Ph.D.

Pavla Koterová

Omluveni:

Prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D.

http://email.seznam.cz/redir?hashId=1890335301&to=http%3a%2f%2ffsv%2ecuni%2ecz%2fFSVTEMP%2d521%2ehtml%3findex%3d186
http://email.seznam.cz/redir?hashId=1890335301&to=http%3a%2f%2ffsv%2ecuni%2ecz%2fFSVTEMP%2d521%2ehtml%3findex%3d186


Program:

1) Informace z kateder a součástí

Dr. Koudelková za katedru MKPR uvedla, že od 27.11. bude na katedře v rámci
Erasmus+ hostovat profesorka z Nitry, která se zapojí do tří přednášek.

Na poslední poradě členů katedry byly oznámeny termíny lednových státních
zkoušek MKPR. Pro bc obor 24. a 25.1. 2023 a pro mgr obor 29. 1. 2023.

Členové katedry se také shodují v tom, že je třeba změnit systém odevzdávání tezí.
Navrhují, aby pedagog po konzultaci se studentem rovnou nahrál své teze do
sdíleného dokumentu a následně pak do SISu. Odpadlo by tak složité přepisování
všech tezí, které zajišťuje sekretariát katedry. Doc. Němcová Tejkalová s tímto
návrhem souhlasí, ale požádala, aby se nastavila přesná pravidla a to např., aby
byly jasné termíny pro studenty i pro pedagogy.

Dr. Bednařík by také tento systém uvítal – už z toho důvodu, že bychom v něm
viděli, kolik tezí konzultuje konkrétní pedagog při jejich přípravě. Systém ale bude
vyžadovat od všech zaměstnanců IKSŽ, aby přesně dodržovali stanovený postup a
termíny.

Dr. Končelík rozhodl, že se tento systém vyzkouší nejdříve na MKPR a pak se
případně připojí další katedry.

Dr. Shavit navrhuje zjednodušit formulář tezí, ostatní členové vedení IKSŽ ale
namítají, že takto „postavený“ formulář má svůj význam.

Dr. Bednařík tentokrát promluvil za KMS místo prof.Štolla , který se omluvil.

Na KMS je nyní na výzkumné stáži doktorandka Taniu Silvermann z University of
Michigan.

V říjnu se na KMS uskutečnila tři rigorózní řízení a další zájemci se již hlásí.

V říjnu se prof. Štoll zúčastnil imatrikulací v Karolinu.

Doc. Reifová byla na AMU jmenována docentkou.

Prof. Štoll se spolu s dr. Bednaříkem zúčastnili konference ke 100 letům rozhlasu,
která se 2. 11. konala v Národním technickém muzeu.



Studijní komise AS FSV projednávala návrh akreditace mgr žurnalistiky.

Bude třeba „doladit“ vyhlášku k tezím.

Doc. Alice Němcová Tejkalová informovala, že minulý týden proběhla výstava
„Samizdat“, kterou organizovala doc. Osvaldová. Výstava bude „putovní“. Nyní bude
instalována v areálu v Jinonicích. Na instalacích výstav v jiných lokalitách se bude
podílet pan Balík – správce budov.

Na katedru nastoupí v únoru 2024 nová post-doc kolegyně Suchibrata Roy.

Máme velký problém se změnou vízové povinnosti pro studující programu EMJ.

V RTL výuka probíhá velice neuspokojivě z důvodu nefunkčního systému Dalet. Je
třeba tento problém neprodleně řešit, protože to komplikuje práci vyučujícím a
studujícím a poškozuje reputaci našich studijních programů.

Doc. Němcová Tejkalová se dotázala, zda by šlo navýšit odměny externím
vyučujícím a hostům ve výuce. Dr. Končelík dodal, že se pro jednotlivé katedry zvýší
rozpočet a katedry si pak samy mohou rozhodnout, na co chtějí prostředky využít.
Sazba používaná dosud zatím zůstane zachovaná.

Dr. Končelík informoval o tom, že jednal s tajemníkem a děkanem fakulty o servisu
Dalet. Servis nyní bude platit fakulta – čekáme na nacenění. Problémy s fungováním
Daletu se nyní budou řešit na úrovni Daletu a IT FSV.

MgA Peml znovu upozornil na hluk ve studiu. Uskutečněné opatření je bohužel
neúčinné.

Dr. Končelík už předal zprávu tajemníkovi a právnímu zástupci FSV.

Smlouva s ČTK bude pokračovat.

Dr. Shavit uvedla, že máme nyní podáno 16 Gauků. .

Už funguje nový web vědy (Shavit poprosila vedoucí kateder, aby na web upozornili
kolegy na poradách a připadně tlumočili jejich výhrady)

Doc. Halada informoval, že do 16.11. je třeba odevzdat ediční plán pro tituly, které
mají vyjít v příštím roce. Přihlásí se ještě mgr.Lábová se svojí knihou v Aj.



Ing. Dostálková informovala o termínech pro účetní závěrku.

Odměny se musí odevzdat do 27. listopadu.

Objednávky se musí odevzdat do 24. listopadu 2023.

Objednávky v rámci DNS je nutné odevzdat do 13. listopadu 2023.

Dr. Rábová informovala, že 1.11. proběhl v Jinonicích kariérní veletrh.

17.11. se bude konat konference na téma udržitelnosti s názvem „Univerzita za
klima“.

Dr. Bednařík informoval, že vedení FSV se usilovně snaží, aby do 31.12. proběhla
kolaudace nového jinonického školního areálu.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 4. 12. 2023 v učebně č. 110

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


